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OBČINA ŠENČUR     

Kranjska 11, 4208   

Šenčur   

tel. 04 – 2519-100   

e-mail:obcina@sencur.si    

url:www.sencur.si            tč.2        

  

    

Številka: 032-00024-2018/020    

Datum: 25.3.2021       

     

     

Z A P I S N I K     

     

     

20. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur, ki je potekala v sredo, 24.3.2021, v sejni sobi 

Medgeneracijskega centra Šenčur-Blagneča hiša, s pričetkom ob 16.00 uri.     

     

PRISOTNI: Slavka Weisseisen, Simon Kuhar, Vanja Umnik, Valerij Grašič, Tadej Belehar, Franci 

Podjed, David Štrajhar, Živa Mali, Petar Potkonjak, Aleš Perič Močnik, Domen Kern, Andreja 

Pintar, Nuša Bašelj Jagodic, Urška Blumauer, Marjan Kristanc, Matej Knific in Sebastian Mohar  

        

OPRAVIČENO ODSOTNI: / 

    

OSTALI PRISOTNI: župan Ciril Kozjek, direktorica občinske uprave mag. Vesna Bolka, poslovna 

sekretarka Damjana Kastelic, strokovni sodelavci Občine: Aleš Puhar, Marija Trelc in Anže 

Kavčič, predstavnik podjetja Locus d.o.o. – Uroš Košir in predstavnica podjetja Mega team 

d.o.o – Mojca Basaj Kos 
          

  

DNEVNI RED:    

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta  
3. Odlok o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje parcele št. 447, k.o. 

2125 Voglje – prva obravnava 
4. Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 

opremo na območju občine Šenčur – druga obravnava 
5. Predlog Odloka o zaključnem računu proračuna občine Šenčur za leto 2020 
6. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini 

Šenčur – predlog  
7. Predlog Sklepa za podelitev občinskih priznanj za leto 2021 
8. Pobude in vprašanja  
9. Razno 
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Ad.1    

     
Sejo je vodil župan Ciril Kozjek, ki je vse svetnike ter ostale navzoče lepo pozdravil in po 
ugotovitvi sklepčnosti (prisotnih 15 svetnikov) pričel z delom.     

     
Svetniki so soglašali s predlaganim dnevnim redom, zato je župan v potrditev predlagal 
naslednji  
     
SKLEP:      
     
Potrdi se dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur. 
 
Glasovalo je 15 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.      

     

     
Ad.2 

      
Na priloženi zapisnik 19. redne seje sta bili dani dve pripombi:  

- G. Perič Močnik - na 10. strani naj se pravilen zapis stavka glasi »Župan je dodal, da glavna 
povezava do novega doma prihaja z zahoda«. 

- G. Grašič – na 12. strani naj se pravilen zapis besedila glasi: »G. Grašič je dejal, da smo 
»sprožili« nov postopek OPN za gradnjo doma starostnikov. Zanimalo ga je, v katerih 
smereh se razmišlja, da se bo zapolnil preostali prostor  (bo ostalo kmetijsko zemljišče, se 
bodo uredile sprehajalne poti, mogoče centralne dejavnosti?)… . 

 

Ostali svetniki pripomb niso imeli zato je župan predlagal, da sprejmejo sledeč  
 
SKLEP: 

 
Potrdi se zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine Šenčur  

 
Glasovalo je 16 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  
 

 
Ad.3 

 
Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje parcele 447 k.o. 
2125 Voglje – prva obravnava je obrazložila predstavnica podjetja Mega team d.o.o., ga. 
Mojca Basaj Kos. Pojasnila je, da sprejem odloka pomeni podlago za pridobitev gradbenega 
dovoljenja za gradnjo kmetijskega objekta — hleva za kokoši. 

Zakon o kmetijskih zemljiščih v 3. ea členu določa, da lokalna skupnost lahko, če to ni v 

nasprotju s strateškimi usmeritvami prostorskega razvoja lokalne skupnosti, z občinskim 

podrobnim prostorskim načrtom v skladu z zakonom, ki ureja prostorsko načrtovanje (v 

nadaljnjem besedilu: OPPN), na kmetijskih zemljiščih brez spremembe namenske rabe načrtuje 

naslednje kmetijske objekte, ki so neposredno namenjeni kmetijski dejavnosti: 

a) stavbe za rastlinsko pridelavo, če je način pridelave neposredno vezan na kmetijsko 

zemljišče; 
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b) stavbe za rejo živali (perutninske farme, hlevi, svinjaki, staje, kobilarne in podobne stavbe za 

rejo živali), vključno z objekti za skladiščenje gnoja in gnojevke, razen objektov, za katere je treba 

izvesti presojo vplivov na okolje po predpisu, ki ureja vrste posegov v okolje, za katere je treba izvesti 

presojo vplivov na okolje; 

c) stavbe za spravilo pridelka (kmetijski silosi, kašče, kleti, seniki, skednji, kozolci, koruznjaki 

in podobne stavbe za spravilo pridelka, razen vinskih kleti in zidanic) in stavbe za predelavo 

lastnih kmetijskih pridelkov (sirarne, sušilnice sadja ipd.); 
č) druge ne stanovanjske kmetijske stavbe (stavbe za shranjevanje kmetijskih strojev, orodja in 
mehanizacije). 

Nosilec kmetije Globočnik Vilko izpolnjuje pogoj, naveden v 3. ea členu Zakona o kmetijskih 

zemljiščih da je v primeru kmetije po zakonu, ki ureja kmetijstvo, obvezno pokojninsko in 

invalidsko zavarovan na podlagi 17. člena Zakona o pokojninskem in invalidskem zavarovanju. 

Kmetija Globočnik Vilko je usmerjena v perutninarstvo in konjerejo. Glavno dejavnost na 

kmetiji predstavlja reja kokoši nesnic. Na obstoječi lokaciji kmetije trenutno poteka reja 

kokoši nesnic v obogatenih kletkah. Ker je v prihodnjih letih pričakovati uveljavitev 

zakonodaje, ki bo zahtevala rejo kokoši nesnic izključno po sistemu talne reje, mora kmetija 

za dolgoročno nadaljevanje reje kokoši nesnic zgraditi nov hlev, ki bo omogočal sistem talne 

reje. 

Obstoječa kmetija se nahaja v strnjenem delu naselja Voglje, na zemljiščih parc. št. 410/14, 

411/2 in 411/5, vse k.o. Voglje, na katerih stojijo trije objekti in sicer stanovanjska hiša 

investitorja ter dva hleva za perutnino. Del navedenih zemljišč, ki je v občinskem prostorskem 

načrtu Občine Šenčur (v nadaljevanju: OPN) opredeljen kot stavbno zemljišče, uvrščeno v 

enoto urejanja prostora z oznako EUP VG-04 —SKj, je pozidan do take mere, da gradnja novega 

hleva v okviru obstoječe kmetije ni možna. 

Predlagana lokacija za gradnjo novega hleva na zemljišču parc. št. 447 k.o. Voglje leži na robu 

gozda, v oddaljenosti več kot 400 m od bivalnega okolja in je v OPN uvrščena v območje 

kmetijskih zemljišč — K1. 

Na navedenem kmetijskem zemljišču se načrtuje gradnja hleva za kokoši nesnic po sistemu 

talne reje. 

 

V razpravi je bilo svetnici ge. Blumauer odgovorjeno na vprašanje, nato je župan svetnikom 

predlagal, da sprejmejo naslednji 

 

SKLEP: 

Sprejme se predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za območje parcele 

447 k.o. 2125 Voglje — prva obravnava. 

Prisotnih je bilo 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO sprejet.  

 

Ad.4 

 

Drugo branje Odloka o podlagah za odmero komunalne opreme na območju občine Šenčur je 

predstavil strokovni sodelavec podjetja Locus d.o.o. g. Uroš Košir. 
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Povedal  je, da je temeljni cilj sprejetja odloka sprejem pravne podlage za obračun 
komunalnega prispevka za gradnjo na območjih, ki so že opremljeni z obstoječo komunalno 
opremo. Občina Šenčur vlaga veliko finančnih sredstev v gradnjo komunalne opreme in 
komunalni prispevek je en izmed ključnih virov financiranja. 
24. 10. 2017 je bil sprejet in v Uradnem listu objavljen 2. 11. 2017 Zakon o urejanju prostora 
(Uradni list RS, št. 61/17, v nadaljevanju ZUreP-2), veljati je pričel z dnem 1. 6. 2018. Novi 
ZUreP-2 določa spremenjen sistem odmere komunalnega prispevka, ki med drugim loči 
komunalni prispevek za obstoječo in novo komunalno opremo. 
Podlage za pripravo novega odloka določa Uredba o programu opremljanja stavbnih zemljišč in 
odloku o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo ter o 
izračunu in odmeri komunalnega prispevka (Uradni list RS, št. 20/2019), ki je pričela veljati 30. 3. 
2019. 
Občina Šenčur posodablja podlage za odmero komunalnega prispevka na novo zakonodajo, 
kar mora izvesti do 30. 3. 2021. 
Če Občina Odloka ne sprejme do 30.3.2021: 

− pri obračunavanju zapade pod določbe Pravilnika o podlagah za odmero komunalnega 
prispevka za obstoječo komunalno opremo na osnovi povprečnih stroškov 
opremljanja stavbnih zemljišč s posameznimi vrstami komunalne opreme (Uradni list 
RS, št. 66/18), ki v svojem 4. členu določa povprečne stroške opremljanja stavbnih 
zemljišč s posameznimi vrstami komunalne opreme. Dejanski stroški dosedanjih 
investicij v izgradnjo komunalne opreme so višji, kot jih določa državni Pravilnik. 

− ne bo imela pravne podlage za sklepanje pogodb o opremljanju z zainteresiranimi 
investitorji v gradnjo nove komunalne opreme, 

− ne bo imela pravne podlage za pripravo programov opremljanja in odmero 
komunalnega prispevka za načrtovano novo komunalno opremo. 

Skladno z zakonodajo je sprejem podlag za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo obvezen, če želi občina imeti možnost sklepanja pogodb o opremljanju s 
potencialnimi investitorji, ali odmerjati komunalni prispevek za načrtovano novo komunalno 
opremo. 
Podrobnejša obrazložitev odloka in spremembe odloka glede na prvo obravnavo so navedene 
v priloženi obrazložitvi Odloka o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo 
komunalno opremo na območju občine Šenčur. 
V nadaljevanju je povedal tudi, da so bile v celoti upoštevane tudi pripombe Statutarno pravne 
komisije. 
 
Besedilo odloka je župan dal v razpravo, v kateri je svetnik g. Kuhar predlagal, da se dopolni 
12. člen odloka, predzadnja alinea in se pravilno glasi »- opravljanju verskih obredov«. 
Svetnik g. Kern je ponovno podal pripombo na ne znižanje komunalnega prispevka in hkrati 
izrazil zadovoljstvo, da je faktor namembnosti za silose in skladišča ostal na ravni do sedaj 
veljavnega odloka.  
 
Ostali svetniki o predlaganem besedilu niso razpravljali zato je župan predlagal, da sprejmejo 
naslednji  
 
SKLEP: 
 
Sprejme se Odlok o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno 
opremo na območju občine Šenčur — druga obravnava 
 
Prisotnih je bilo 17 svetnikov. Glasovalo je 16 svetnikov. 15 svetnikov je glasovalo ZA, 1 
svetnik je glasoval PROTI. Sklep JE BIL SPREJET.  
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Ad.5 

 

Zaključni račun proračuna Občine Šenčur za leto 2020 je predstavila računovodkinja Občine, 
ga. Trelc.  
Pojasnila je, da je podlaga za porabo sredstev in pripravo zaključnega računa za leto 2020 
zadnji sprejeti proračun. Prihodki so bili realizirani v višini 8.240.311,12 EUR, odhodki pa v višini 
7.900.275,49 EUR. Glede na sprejeti proračun so bili javnofinančni prihodki realizirani v višini 
59,53 %, odhodki pa so bili realizirani v višini 53,25 %. Realizirani prihodki so bili višji od 
odhodkov za 340.055,63 EUR. Presežek prihodkov nad odhodkov smo porabili za odplačilo 
dolga v višini 183.333,37 EUR ter razliko 156.722,26 EUR prenesli v proračun za leto 2021.  

Zastavljene cilje smo v celoti realizirali. Pri izvrševanju proračuna občine Šenčur za leto 2020 
med letom ni bilo sprememb proračuna. Za uravnoteženje proračuna so bili med letom 
uporabljeni ukrepi na podlagi 5. člena odloka o proračunu za leto 2020 v pristojnosti župana 
le za prerazporejanje pravic porabe. V letu 2020 sprememb neposrednih uporabnikov v smislu 
47. člena Zakona o javnih financah Občina Šenčur ni imela.  
 

O besedilu zaključnega računa svetniki niso razpravljali, zato je župan predlagal, da sprejmejo 
naslednji  
 

SKLEP: 
 

Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Šenčur za leto 2020. 
 
Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  

 
 

Ad.6 
 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini 
Šenčur je obrazložil strokovni sodelavec Občine, g. Kavčič in povedal, da bomo z dopolnitvijo 
Odloka imeli možnost odstraniti nepravilno parkirana ali zapuščena vozila.  
Do sedaj te možnosti nismo imeli urejene. V želji po ureditvi tega področja bomo pripravili Pravilnik o 
odstranitvi, hrambi, izdaji, prodaji ali razgradnji vozil.  
Pred sprejetjem pravilnika pa je potrebno to področje urediti tudi v Odloku o gospodarskih javnih 
službah v občini Šenčur, ki v 5. členu določa izbirne lokalne gospodarske javne službe. Med izbirnimi 
gospodarskimi javnimi službami do sedaj ni bilo navedene dejavnosti: »odstranitev vozila«, kar bi z 
predlagano spremembo in dopolnitvijo odloka dopolnili, s tem pa bi nato imeli tudi podlago za sprejetje 
Pravilnika o odstranitvi, hrambi, izdaji, prodaji ali razgradnji vozil. 
G. Kavčič je povedal, da so bile upoštevane tudi pripombe Statutarno pravne komisije, razen zapis 
veljavnosti odloka, kjer je komisija predlagala, da se v 3. členu številka 15 napiše s številko. G. Kavčič je 
pojasnil, da je zapis z besedo pravilen - upoštevanje nomotehničnih pravil.   
 
O predlaganem besedilu odloka sta razpravljala svetnika g. Grašič in g. Mohar, nato je župan svetnikom  
predlagal, da sprejmejo naslednji  
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SKLEP:  
 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini 
Šenčur - predlog. 

 

Glasovalo je 17 svetnikov. Sklep je bil SOGLASNO SPREJET.  
 

 
Ad.7 

 

Predlog Sklepa za podelitev občinskih priznanj Občine Šenčur za leto 2021 je obrazložila 
predsednica Komisije za priznanja, ga. Umnik.  
Pojasnila je, da je občinska uprava, skladno z Odlokom o priznanjih Občine Šenčur (v 

nadaljevanju odlok),  dne 29.1.2021, na spletni stani Občine Šenčur objavila Javni razpis za 

zbiranje predlogov za podelitev priznanj Občine Šenčur za leto 2021. Skladno s 24. členom 

odloka so bili javnemu razpisu, poleg odloka, priloženi tudi prijavni obrazec, soglasje 

predlaganega kandidata in navodilo za oddajo predlogov. Rok za oddajo predlogov je bil 3. 3. 

2021 in do tega datuma sta prispela dva predloga.  

Predloga sta bila v obravnavo posredovana Komisiji za podeljevanje občinskih priznanj, ki ju je 

obravnavala na svojem sestanku dne 15. 3. 2021.   

Komisija za podeljevanje občinskih priznanj je predlagala, da oba predlagana kandidata, ga. 

Dragica Markun in g. Milan Krišelj,  prejmeta zlati plaketi.  

O razpisu in predlogih so razpravljali svetniki g. Potkonjak, g. Knific, g. Štrajhar, g Kristanc, g. 

Perič Močnik, g. Kuhar in g. Grašič. 

 

Po končani razpravi je župan v potrditev predlagal naslednji  

 

SKLEP: 

Prejemnika občinskih priznanj za leto 2021 sta: 

• Dragica Markun prejme ZLATO PLAKETO,  

• Milan Krišelj prejme ZLATO PLAKETO.  

 

Prisotnih je bilo 17 svetnikov. 16 svetnikov je glasovalo ZA, 1 svetnik je glasoval PROTI. 

Sklep JE BIL SPREJET.  

 

 

Ad.8 

 

Tekoče aktivnosti, pobude in vprašanja 

Tekoče aktivnosti je predstavil strokovni sodelavec Občine g. Puhar in povedal: 

− Večjih sprememb od zadnje seje do danes ni, izvajamo vzdrževalna dela po občini.  
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− Pripravljamo se na začetek določenih investicij in sprejemamo odprte projekte, ki so že 

dalj časa v teku.  

− Čakamo na gradbeno dovoljenje za drugi del Blagnetove hiše. V skladu z Zakonom o javnih 

naročilih potekajo pogajanja z osnovnim izbranim izvajalcem glede na spremenjen popis 

del. O spremenjeni ceni bomo svetnike informirali, če spremembe cene ne bo, gremo v 

ponovitev razpisa.  

− Za Brniško cesto je izdana odločba o parcelaciji. Gre za manjkajoči del kolesarske steze -

državna investicija.  

− Država vsebinsko dopolnjuje vlogo za gradbeno dovoljenje za gradnjo ceste Britof-

Hotemaže. Konec aprila, v začetku maja naj bi bila dopolnjena zadeva na Upravni enoti v 

Kranju, sledi izdaja gradbenega dovoljenja, nato razpis in končno prepotrebna izvedba.  

− V južnem delu občine (Prebačevo in Voklo) dela potekajo v skladu s terminskim planom.  

− V soboto, 27.3.2021 bo potekala tradicionalna čistilna akcija po celotni občini, o čemer 

smo občane množično obveščali.  

− Glede Krvavškega vodovoda je bil prejšnji teden v Gorenjskem glasu objavljen intervju z 

cerkljanskim županom. Omenja, naj svetniki ne bi bili seznanjeni o poteku investicije. 

Občina Šenčur je svetnike seznanila, da smo na Občino Cerklje poslali pravno mnenje. 

Račune smo v rokih zavrnili. Sedaj smo prejeli e-izvržbo. V roku osmih dni se bomo nanjo 

pritožili.  

Vlogo so v Cerkljah pred enim tednom uspešno oddali na Službo vlade za razvoj in evropsko 

kohezijsko politiko. Od nje v kratkem pričakujejo odločbo o podpori prejema kohezijskih 

sredstev. Občina Vodice in Občina Komenda po medobčinskem dogovoru nosita vsaka po 

15 odstotkov deleža investicije, Mestna občina Kranj 11 odstotkov, Občina Šenčur 16 

odstotkov, preostalih 43 odstotkov pa Občina Cerklje. Tolikšen je tudi vodni delež občin. 

 

Pobude in vprašanja svetnikov: 

• G. Štrajharja je zanimalo: 

− Po kakšni ceni se odkupuje zemljišča za cesto za dom starejših? 

− Kaj je obrodil sestanek z vaščani v Prebačevem? 

− Pogozdovanje cone Brnik? 

Odgovoril je g. Puhar in povedal:  

− Cene za zemljišča je potrdil občinski svet v letu 2016. Stavbna zemljišča se odkupujejo 

po ceni 60 EUR/m2, kmetijska po ceni 8,5 EUR/m2 in gozdna po ceni 2,5 EUR/m2. Pri 

nobeni cesti ne pridobimo takoj vseh soglasij in se trudimo. Trenutno so v fazi zbiranja 

soglasja za tri projekte, za novo vpadnico k domu starejših na zahodni strani, za 

rekonstrukcijo ceste Šenčur-Britof.  Apeliral je na vse svetnike, naj pozitivno pristopijo 

k podajanju informacij o pridobivanju soglasij.  

− Za sestanek v Prebačevem smo prejeli vabilo na dan sestanka. Populizma na tovrstnih 

sestankih ne sme biti. Odgovor na vprašanje bo dobil predsednik VS, g. Knific.  

− Glede pogozdovanja smo bili aktivni. Če se zemljišča pogozduje je potrebno spremeniti 

tudi OPN občine, pobude za pogozdovanje nismo prejeli. V Sušnikovi ulici se je nasajalo 

drevje, kar smo prijavili pristojnim inšpekcijskim službam. 
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Pisna vprašanja in pobude svetniških skupin:  

➢ Mladi za Občino Šenčur-posredoval g. Kern:  

1. Postavitev prometnega ogledala v Srednji vasi pri gasilnem domu  
2. Postavitev prometnega ogleda v gornjem delu vasi+ 

 

Odgovor: Pobudo bomo proučili skupaj z SPV in glede na končno mnenje podali odgovor 

ali pobudo realizirali. 

 

➢ SD Socialni demokrati-posredoval g. Potkonjak:  

1. Zbiralnica lesenih odpadkov 

• Kdo je dal dovoljenje za zbiralnico lesenih odpadkov? 
• Kdo je lastnik zemljišča? 
• Kdo je lastnik odpadkov? 
• Posebej sprašujem, ali ima Občina Šenčur od te deponije kakšno korist? 

2. Cesta Visoko-Suha 
• Ali je to vzdrževana cesta? 
• Ali moramo vsako spomlad opozarjati za vzdrževanje te ceste? 
• Ali to daje dober ugled občini? 
• Ali bodo luknje do 1. maja (za kres) zasute? 

 
3. Označba ceste v (centru) Hotemažah 

•  Kateri vozni pas ima prednost (pri postavljenih znakih)? 
 
Odgovori na vprašanja g. Potkonjaku:  
 
Odgovor 1: Za območje je sprejet OPPN za območje ŠE-36 1.faza, dovoljena je gradnja 

objektov skladno z izvedbenim aktom. Občina Šenčur upravnih dovoljenj ne izdaja, tako 

tudi navedenega posega ne. Kršitve so stvar pristojnih inšpekcijskih služb. Seveda se 

strinjamo z vami, da je zadeva popolnoma nesprejemljiva, povemo, da je podobnih 

kršitev še kar nekaj (npr. v coni), ustrezni postopki pa so očitno neučinkoviti. Občina 

Šenčur od tega nima nobene koristi, od zemljišča bo obračunano nadomestilo za 

nezazidana stavbna zemljišča. 
 

Odgovor 2: V Mestni občini Kranj je/še potekala gradnja komunalne infrastrukture in so 

navedeno cesto koristili kot obvoz. Na poziv občine so jo vzdrževali pred dvema letoma, 

lani jo je uredila občina Šenčur. Jeseni smo poslali poziv MOK za sanacijo in potem 

urgenco, da pot ponovno sanirajo. Prejeli smo veliko pozivov krajanov Suhe, katerim 

smo stanje tudi pojasnili. Ker ni bilo premika se je župan sestal z podžupanom MOK, ki 

je sanacijo obljubil preko Komunale. Odgovornega za izvedbo smo ponovno kontaktirali 

prejšnji teden, z sanacijo so začeli danes. 

 

Odgovor 3: pri menjavi znakov je prišlo do očitne napake, hvala za opozorilo, bomo 

ustrezno korigirali. 

 

➢ NSi Nova Slovenija – predloge posredoval g. Grašič: 
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• Sredstva za Blagnečo hišo 

• Digitalizacija občine -  deljeni prevoz in avtomobili (e-avtomobili) 

• Digitalizacija občine -  deljeni prevoz in kolesa (e-kolesa) 
 
Odgovori g. Grašiču: 

 

Odgovor 1: V kolikor bo objavljen kakšen razpis se bomo, kot na ostale, seveda prijavili, če bodo ukrepi 

razpisa omogočali prijavo takšnega objekta. 

Odgovor 2 in 3: O tem smo na seji občinskega sveta že govorili, zaenkrat ocenjujemo, da so stroški 

previsoki (izkušnja občine Naklo), mogoče se pogoji spremenijo čez kakšne druge ukrepe, tudi npr. 

pametna mesta. 

 

➢ G. Knifica je zanimalo kako je z prodajo zemlje v t.i. »deteljici«. 

Župan je odgovoril, da v tem trenutku nimamo odprtega razpisa. Narejena je nova cenitev, katero 

moramo obnavljati vsako leto. Za enkrat imamo tri potencialne investitorje.  

 

 

Ad.9 

 

• Župan je svetnike seznanil o izvedbi tradicionalne čistilne akcije, ki bo v soboto, 27.3.2021. 

Nadalje se je zahvalil KUD Visoko, KUD Hotemaže, KD Hiši čez cesto, Pihalnemu orkestru 

občine Šenčur in vsem ostalim, ki kakorkoli pripomorejo k pripravi virutalnih kulturnih 

prireditev. 

Župan je svetnike seznanil, da smo poslali pisno Odzivno poročilo Odbora za šport.  

• G. Beleharja je zato zanimalo, koliko bo stez v novem športnem parku (4 ali 6). G. Puhar 

je odgovoril, da so bili v pripravo projekta za športni park Šenčur povezani vsi akterji. 

Športni park ni dimenzioniran za atletska tekmovanja (ni pomembna samo steza). Steze 

bodo 4. OPPN je bil sprejet, če se ne bi pojavil COVID, ki je upočasnil izdajo dokumentov, 

bi razpolagali tudi že z gradbenim dovoljenjem.  

• G. Moharja je zanimalo, če se bo obnavljala Velesovska cesta. G. Puhar je odgovoril, da je 

problematičen del (cca 85m) označen. Jaški bodo poravnani, odsek 85 m bo obnovljen.  

• G. Belehar je vprašal, koliko je radarjev in koliko ohišij za radarje v občini Šenčur. Župan je 

odgovoril, da je radar eden, ohišij pa osem.  

• G. Grašič je apeliral, naj občina pridobi sredstva za nadaljevanje gradnje Blagnetove hiše.  

G. Puhar je odgovoril, da trenutno ni v teku nobenega razpisa za tovrstno sofinanciranje.  
 

 
Župan se je svetnikom zahvalil za konstruktivnost in sodelovanje ter  sejo zaključil ob 19.55 
uri.  
 
 
Zapisala: 
Damjana Kastelic  

 
 
                                                                Župan:      

                                                                        Ciril Kozjek       


